



主辦 Organized by

香港定向總會

Orienteering Association of Hong Kong



資助 Subvented by

康樂及文化事務署

Leisure and Cultural Services Department

# 2015/2016 年學界野外定向錦標賽決賽 Joint School Orienteering Championships 2015/2016(Final)

日期 Date : **19/3/2016** (星期六 Saturday)

地點 Venue : 鴨仔山 Duckling Hill

(由即日起以上賽區已被列為禁區，不可進行任何定向活動，直至賽事完結。有關封場範圍，請瀏覽總會網頁

**The venue is embargoed for orienteering activity till the end of the competition. Please refer to the OAHK web site for the embargoed area.)**

形式 Type : 越野式，1:10,000 彩圖及國際提示符號  
Cross-country, 1:10,000 Colour map with IOF Symbol

資格 Requirement : 就讀香港之全日制小學、中學及大專學生。小學超齡學生可以客席賽員身份參加丁組賽事

Full-time Students of Primary, Secondary or Tertiary Schools of Hong Kong. Over-aged primary student can participate "D Grade" as guest.

組別 Classes :

精英組 (Elite) EMA, EMB, EMC EMD, EWA, EWB, EWC, EWD

屬於2015/2016年學界分區野外定向錦標賽前二十五名的賽員

First 25 places of the respective Joint School Orienteering Championships 2015/2016

非精英組 (Non-Elite) MA, MB, MC, MD, WA, WB, WC, WD

公開組 (Open) MO, WO

男 Male	女 Female	資格	Requirement
EMA / MA	EWA / WA	1997 年至 1999 年出生(中學)	Born in 1997 – 1999 (Secondary school)
EMB / MB	EWB / WB	2000 年至 2001 年出生(中學)	Born in 2000 – 2001(Secondary school)
EMC / MC	EWC / WC	2002 年至 2003 年出生(中學)	Born in 2002 – 2003(Secondary school)
EMD / MD	EWD / WD	2003 年至 2004 年出生(小學)	Born in 2003 – 2004 (Primary school)
MO	WO	1990 年或以後出生	Born in or after 1990

## 報名 Application :

1. 每校報名負責人(負責老師或學生)在Excel檔內填妥該校所有參賽學生資料, 以電郵方式將Excel檔交回總會([info@oahk.org.hk](mailto:info@oahk.org.hk)), 亦將資料(附有學校蓋章)以傳真方式傳回總會(Fax 2577 5595). 報名費以劃線支票(抬頭請寫“香港定向總會”)寄回香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑1號奧運大樓1014室, 支票背面請寫上校名及賽事名稱 School in-charge of registration should complete the Excel file for participants of the school, e-mail it back to OAHK([info@oahk.org.hk](mailto:info@oahk.org.hk)), and FAX the stamped hard copies(Fax 2577 5595) to OAHK. Crossed cheque, payable to “**Orienteering Association of Hong Kong**” should be sent to Room 1014, Olympic House, 1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, Hong Kong. Please write down school name and event on the back of the cheque.

2.非學校集體報名的學生若未能獲得學校蓋印確認身份, 需在Excel檔內填妥資料, 以電郵方式將Excel檔交回總會([info@oahk.org.hk](mailto:info@oahk.org.hk)), 亦將資料連同學生証副本及參加者/家長同意聲名以傳真方式傳回總會(Fax 2577 5595), 報名費以劃線支票(抬頭請寫“香港定向總會”)寄回香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑1號奧運大樓1014室, 支票背面請寫上校名及賽事名稱

Student not in school bulk registration nor school stamp on hard copy should complete the Excel file, e-mail it back to OAHK([info@oahk.org.hk](mailto:info@oahk.org.hk)), and FAX the hard copy(Fax 2577 5595) to OAHK together with student identity card, proof of birth-date and participant/guardian declaration. Crossed cheque, payable to “**Orienteering Association of Hong Kong**” should be sent to Room 1014, Olympic House, 1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, Hong Kong. Please write down participant name, school name and event on the back of the cheque .

費用 Fees : 報名費每位港幣 \$35  
Entry Fee HK\$35 per person

出席證書費用: 每位港幣\$20  
Certificate of Attendance Fee : HK\$20 per person

## 獎項 Prizes :

1. 精英組及公開組前 3 名可獲頒發獎牌; 前 6 名獲頒發證書; 非精英組別將不設獎項  
Medals and certificates will be presented to the respective best 3 and 6 places of the Elite and Open classes.  
No prizes for Non-Elite classes.

2. 精英組設團體冠、亞、季軍; 全場男、女子團體總冠、亞、季軍  
The best 3 schools in Elite class and the best 3 overall Boys' and Girls' schools will be awarded

3. 公開組設團體冠、亞、季軍  
The best 3 schools in Open class will be awarded

4. 大專盾將頒予最高分數之大專院校(男、女子公開組合計最佳 5 名名次總和)。  
Award to the best Tertiary Institute(The highest score of the sum of 5 highest individual ranks in MO & WO grade).

5. 所有獎項將於學界頒獎典禮上頒發

All prizes will be presented at the Joint School Prize Presentation Ceremony

6. 每間學校必須有最少 2 名同組別之賽員出發賽事才給予計算該組別之團體分  
Schools with at least 2 starters in the same class are eligible as group players in that class.

7. 每間學校**必須有最少 2 名賽員**出發賽事才給予計算**全場男、女子團體分**  
Schools with at least 2 starters are eligible as group players in Boys' and Girls' overall scorings.

計分方法 Scoring System : (分值表 Table of Score)

名次Rank	1	2	3	4	5	6	7	8	9	10
分值Score	32	29	26	23	21	19	17	15	14	13
名次Rank	11	12	13	14	15	16	17	18	19	20
分值Score	12	11	10	9	8	7	6	5	4	3
名次Rank	21	22	23	24	25	26	27	28	29	30
分值Score	2	2	2	2	2	1	1	1	1	1
名次Rank	31	32	33	34	35	36	37	38	39	40
分值Score	1	1	1	1	1	1	1	1	1	1

截止日期 : **23 / 2 / 2016**  
Deadline for Entry

查詢 Enquiry : 2504 8112

注意事項 Attention : 1. 各獎項將於學界定向頒獎禮頒發, 日期另行公告 Prizes will be presented at the Joint School Orienteering Prize Presentation Ceremony on a date to be announced.

#### 備註 Remarks

1. 本賽事將採用電子打孔及計時系統, 電子控制卡由大會提供。

Electronic punching and timing system will be used. Timing cards shall be provided by the Association.

2. 賽事資料於賽事舉行前一星期上載於總會網站 [www.oahk.org.hk](http://www.oahk.org.hk), 參加者必須自行瀏覽。

Event information will be posted on the OAHK website [www.oahk.org.hk](http://www.oahk.org.hk) one week before the event. Participants are reminded to view by themselves.

3. 賽會已投保公眾責任保險, 參加者 / 家長可考慮自行購買其他有需要的保險。

The Organiser has taken out Public Liability Insurance for the event. Participants / Parents are advised to arrange their other insurance needs.

4. 賽會保留最終修訂賽事資料的權利。

The Organiser reserves the right for any amendment where necessary and appropriate.